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Afdeling Afd. 18 - Lindeparken 

Mødested/-dato Mandag den 2. september 2019 

Referent Kirsten Secher 

Mødedeltagere Lisbeth, Anna, Paw, Kirsten N. og Kent 

 

 
 

 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
underskrift af referat fra 
bestyrelsesmødet den 5.8.2019 
 

Paw vil gerne have et nyt pkt. 8 på – ”Skægkræ – hvad 
gør vi?” 
Dagsorden herefter godkendt. 
Referat fra sidste møde godkendt og underskrevet. 
 

2. Konstituering af bestyrelsen – 
næstformand og sekretær  
 

Lisbeth valgt som næstformand og Kirsten S. som 
sekretær. 

3. Orientering 
 

Rågerne: Erik skriver en rekvisition på evt. kapning af 
grene i de træer, hvor der er råger. Rågereder er nu 
fjernet, så nu ser vi, hvad der sker. 
Erik og Anne går snart i gang med at indsamle efterladte 
cykler mm. De har fået lavet sedler. Får fjernelse af 
genstande til at passe med, at de kan komme i 
storcontainer. 
Hastighedsbegrænsning på brandvejen tager KN samtidig 
med p-forholdene ved indkørslen til Lindeparken, når 
der f.eks. sker noget i Jysk Arena. 
 

4. Evaluering afdelingsmøde den 26. 
august  
 

Rimelig deltagelse af beboere. Ærgerligt at der var 
rigeligt med smørrebrød til overs. Det er meget svært 
lige at ramme det rette antal. 
Genvalg til alle bestyrelsesmedlemmer og suppleanten. 
Der er kommet henvendelse fra Lindevænget, om vi vil 
være med i etablering af krolf – hvad mener bestyrelsen? 
Skal være i et samarbejde mellem AAB, Lindevænget og 
os. KN kontakter beboer fra Lindevænget og fortæller 
ham, at vi nu har haft det oppe på vores møde, og så må 
vi tage det derfra. 
Kent gav udtryk for, at hvis vi lejeboliger gik sammen og 
prøvede, om det kunne lade sig gøre at få bygget et 
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fælles hus, hvor man kan lave noget fælles sammen. Når 
vi nu har en snak om brug af penge. 
Der har år tilbage været arbejdet med det, men det er et 
problem at få et sådan fælleshus til at løbe rundt 
økonomisk. 
 

5. Behandling af vedtagne forslag 
 

Vedtaget at aktivitetsudvalget fortsætter i 2 år. Peder 
Roulund Kjærsgaard træder ind i udvalget. 
Dørtelefoner: forslaget blev trukket af forslagsstiller. 
Nye borde/bænkesæt: forslaget blev også trukket. Det 
var ikke noget, vi behøvede at stemme om. Bestyrelsen 
skal arbejde videre med udskiftningen. Vi kan selv klare 
det og lade håndværkerteamet udskifte til komposit. Det 
videre forløb aftales med Claus Toustrup. 
 

6. Evt. vagttelefon for driftskontoret 
i weekender/helligdage  
 

Set i lyset af de erfaringer vi gjorde den weekend, hvor 
der var store problemer hos beboere i vores afdeling, 
kan vi godt ønske os, at der kommer en telefonsvarer på 
driftskontorets telefon uden for kontortid, som henviser 
til de anbefalede vagtnumre. 
På længere sigt vil vi også arbejde for, at der bliver 
etableret en ordning, så der er en vagt på driftskontoret, 
som så kan fortælle, hvilke håndværkere beboerne skal 
kontakte. En skifteordning, hvor der er en person, der 
passer den telefon.  
Det skal ikke være en afdelingsbestyrelses opgave. 
Enighed om, at der skal arbejdes videre med at finde en 
løsning.  
 

7. Deltagelse i møde omkring den 
nye pedelordning pr. 1.1.2020 

Der er aftalt møde med Jackie om den nye pedelordning. 
Jackie, Louise, Claus, Lisbeth, Kirsten N og Kirsten S. 
deltager. Mødet er aftalt til den 25.9. kl. 13. 
KN er ved at samle ting sammen, som skal med på 
mødet. Vi skal se nærmere på vedtægter, 
forretningsorden og andre relevante papirer.  
KN, Lisbeth og KS holder forberedelsesmøde inden. 
Vi skal bl.a. forhandle om, at der kommer en pedel 
herover HVER dag, som går området igennem og sørger 
for, at der bliver ryddet op. 
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8 Skægkræ – hvad gør vi? Paw har en forespørgsel vedr. skægkræ. De er i familie 
med sølvfisk. De er mere resistente og hårdføre. Paw har 
prøvet at have dem, nogle få, i sin lejlighed. Trives godt i 
vores hjem, hvor der er varmt og hvor der er mad. De 
kan ikke lide høje varmegrader. 
Paw blev bedt om at tage det med til 
organisationsbestyrelsen. 

9 Aktivitetsudvalget 

 
 

Kent gav udtryk for, at arrangementet i går søndag var 
en succes. Der var 9 børn til at begynde med, og det blev 
til 11 børn i alt. Børnene hyggede sig med forskellige 
lege, også sammen med de voksne.  
Der blev taget masser af billeder i løbet af 
eftermiddagen. Der kommer noget i beboerbladet. 
Der er lavet regnskab for arrangementet. 
Der bliver indkaldt til møde i udvalget for at få en snak 
om at bruge afdelingens mødelokale, så det kan bruges 
en søndag om måneden ca. her i den kolde tid som en 
slags kaffestue for vore beboere, hvor vi serverer kaffe, 
og man kan få en snak, spille kort eller lign. Må dette 
lokale bruges til det – fra over middag og 3-4 timer frem?  
Enighed om, at udvalget arbejder videre med ideen. 
 

10 Eventuelt 
 

Affaldssækkene med restaffald drypper meget ved 
tømning. Enighed om, at der sendes sedler rundt med 
besked om, at man skal huske at binde for 
affaldsposerne, inden de smides i molokkerne. 

 


